
   PŘÍLOHA 

k zápisu z 14. zasedání ZO Čelechovice na Hané 

Informace o činnosti ZO – informace starostky o činnosti orgánu obce 

 

Dovolte mi, abych vás seznámila s informacemi o činnosti za období od minulého veřejného 

zasedání, které se konalo 11. 3. 2021. 

 

Od začátku dubna se naplno rozběhly stavební práce na několika místech v obci. Přináší 

s sebou omezení pro občany, ale bez toho se výstavba neobejde. Pravidelně se konají 

kontrolní dny za účasti stavebního dozoru.  

 

Stavba: Komunikace Pod Hrází a parkovací místa v ulici Světničky je již téměř dokončena, 

v nejbližších dnech proběhne předání a bude požádáno o kolaudaci. Stavba proběhla velmi 

rychle, potýkali jsme se s menšími problémy a nevyhnuli se vícepracím. Minulý pátek 

zveřejnilo MMR s více jak měsíčním zpožděním vyhodnocení žádostí o dotace. Naše žádost 

na rekonstrukci komunikace nebyla podpořena. V rozpočtu bylo počítáno i s variantou 

financování celé akce obcí.  

 

Další žádostí o dotaci podanou na MMR byl projekt: Dětské hřiště Za Ruskou, projekt byl 

navržen k podpoře a bude realizován ještě letos. Zhotovitel bude vybrán na základě 

poptávkového řízení.  

 

Prodloužení inženýrských sítí v ulici Pod Kosířem je také téměř dokončeno, zbývá úprava 

povrchu po výkopech, která bude dodělaná zhruba do měsíce. S vodoprávním úřadem bude 

projednána změna stavby před dokončením a požádáno o kolaudaci. Vlastníkům pozemků 

v této lokalitě byla doručena pozvánka na schůzku, kde bude podrobně vysvětlena 

problematika Obecně závazné vyhlášky o zhodnocení stavebního pozemku. Máme 

zpracovaný právní rozbor k přijetí vyhlášky.  

 

Stavba v ulici Hliníky pokračuje, řešíme vícepráce a změny a doplnění projektu. Postupně se 

řeší problémy související s výstavbou, výškové i prostorové poměry, úprava a posun místa pro 

přecházení, přeložky VO nebo dalších inženýrských sítí a vedení. Nad rámec projektu řešíme 

změny - vjezdy, které nebyly zahrnuty v projektu.  

 

Všechny podané žádosti o dotaci na Olomoucký kraj byly podpořeny buď úplně nebo zčásti, 

v samostatném bodě dnešního jednání budeme schvalovat přijetí dotací. 

Jedná se o dotace na akci: Zvýšení bezpečnosti na komunikaci u ZŠ, dále na obnovu Božích 

muk u Studence, na realizaci Naučné stezky Proti proudu času a na vybavení pro JSDH.  

 

Práce na úpravě komunikace a parkovacích stání a zprůjezdnění místní komunikace kolem 

budovy staré školy byly zahájeny tento týden a budou pokračovat během prázdnin. Přístup 

k poště a do školy bude omezen a provoz na krajské silnici bude od 21. 6. řízen semafory. 

Věřím, že občané budou ukáznění a nebudou komplikovat přístup na stavbu, aby nedošlo 

k časové prodlevě. Je důležité dokončit práce včas a neohrozit zahájení školního roku.  

 

Připravujeme projekt na úpravu topení a rekonstrukci kotelny na staré škole. Dále bude nutné 

řešit i vodovodní rozvody, možná odpady a elektřinu.  

 

Žádost o dotaci na svislou zdvihací plošinu pro základní školu prostřednictvím Nadace ČEZ – 

z programu Podpora regionů 2020 byla zamítnuta.  



Během prázdnin budou postupně dodávány do domácností nádoby na tříděný odpad 

z projektu: Systém sběru odpadů v Čelechovicích na Hané.  

 

Realizaci další části opatření Plánu společných zařízení na katastru Čelechovice na Hané  

připravuje Státní pozemkový úřad, předmětem realizace by měly být polní cesty HC56 

(zpevněná) a DC55 (nezpevněná zatravněná), dále suchá nádrž N2 vč. hrázky ZH3 a výsadby 

zeleně. Vznikne tak druhý suchý poldr u Kaple.  Současně připravujeme i projekt: Místní část 

Kaple, návrh parkovacího pruhu a zpevněných ploch – tedy opravy cesty a chodníku 

k nádraží. Ideálně by bylo obě akce realizovat současně.  

 

Realizace projektu ÚSES – biocentra, biokoridory byla zahájena, zatím byly vysety trávníky a 

o prázdninách začne firma stavět oplocenky. Samotná výsadba proběhne na podzim.  

 

Obecní park u cukrovaru byl dokončen – zbývá instalace VO nad rámec projektu. Se SFŽP se 

řešíme legislativní dokončení projektu.  

 

S SPÚ jednáme o převedení pozemků pod sochou Sv. Jana Nepomuckého a s firmou Armex 

Oil Děčín bylo dohodnuto uzavření darovací smlouvy na stavbu na pozemku. Dnes bude 

projednáno v bodě různé.  

 

Máme zpracovanou studii na průtah Studencem a budeme svolávat schůzku s občany, 

abychom ji společně s projekční firmou návrh představili. Poté budeme jednat s Olomouckým 

krajem ohledně rekonstrukce vozovky.  

 

Samoobslužný box Zásilkovny umístěný v ulici Cukrovarská je již funkční. 

 

Kříž ve Studenci u kapličky je zrestaurován za přispění dotace od MMR. Závěrečná zpráva 

projektu bude předložena poskytovateli dotace.  

 

V rámci společného projektu Mikroregionu Kostelecko z dotace MMR byl naistalován 

turistický mobiliář - zastřešená dřevěná odpočívka, odpadkové koše a stojany na kola, drobné 

herní prvky a informační tabule o MK, obci a okolí Kosíře.  

 

AOPK teprve včera odsouhlasila finální podobu směnné smlouvy na pozemky v okolí 

myslivecké střelnice, byly provedeny pouze drobné úpravy neměnící podstatu smlouvy.  

 

Zastupitelé na pracovní schůzce kladně projednali žádost členů JSDH o pořízení hasičské 

cisterny.  

 

V obci bude po odsouhlasení DI a Odboru dopravy instalováno nové dopravní značení, které 

upraví provoz v obci.  

 

Do areálu sokolovny byl nainstalován kamerový systém z důvodů množícího se vandalismu. 

 

Na webu zveřejněna Aktualizace č. 4 Zásad územního rozvoje Olomouckého kraje. 

 

 

Zpracovala: Bc. Jarmila Stawaritschová 


